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Az ülésen hozott határozatok száma és tárgya: 

 

40/2023. (V. 16.) MKVB hat. Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója a  

2022. évben elvégzett munkákról 

 

41/2023. (IV. 16.) MKVB hat. A Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal 

beszámolója a 2022. évben végzett munkájáról 
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JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: A Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottság 2023. 

május 16-án, kedden délután 13.00 órakor Lajosmizse Város Önkormányzata 

Dísztermében megtartott soros bizottsági ülésről. 

 

Jelen vannak:  

 

Mezőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottság  

tagjai: 

  Lukács Józsefné   bizottság elnöke 

Cseh Katinka    bizottság tagja 

Borbély Ella    bizottság tagja 

Bagó István                                 bizottság tagja 

 

Sápi Tibor bizottság tagja bejelentéssel van távol az ülésről. 

 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: Basky András polgármester 

      dr. Balogh László jegyző 

      Muhariné Mayer Piroska aljegyző 

      Gyurgyik Erzsébet vezetői referens 

      Szilágyi Ödön Önkormányzati Iroda irodavez. 

      Gulyás Attiláné pénzügyi referens 

      Gulyás Annamária Pénzügyi Iroda irodavez. 

      Horváth Sándor pályázati referens 

      Sipos Ágnes Meserét Óvodavezető 

      Sebők Márta települési képviselő 

      Földházi Zoltán kertészeti ágazatvezető 

      dr. Bartalné Sipos Alexandra igazgatási üi. 

 

Jegyzőkönyvvezető: Márton Györgyné 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Tisztelettel köszöntöm a mai ülésünkön megjelenteket. Megállapítom, hogy ülésünk 

határozatképes, mert az 5 fő bizottsági tagból 4 fő jelen van. Sápi Tibor bizottsági tag 

bejelentéssel van távol az ülésről. 

A meghívót mindenki megkapta, az abban foglalt napirendi pontok mindenki előtt 

ismertek. Kérdezem, hogy ezen kívül van-e valakinek módosításra, illetve kiegészítésre 

javaslata? Amennyiben nincs, s egyetértünk a meghívó szerinti napirendi pontokkal, 

kérem, kézfelemeléssel jelezzük. 
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Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi napirendi pontok tárgyalását fogadta el: 

Napirendi pontok:       Előterjesztő: 

1./ A Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal beszá- dr. Balogh László 

     molója a 2022. évben végzett munkájáról   jegyző 

 

2./ Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója a 2022.  Basky András 

     évben elvégzett munkákról     polgármester 

 

3./ Egyebek 

 

1./ Napirendi pont 

Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója a 2022. évben elvégzett munkákról 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

20 fővel dolgoznak. 2021. évben tervet készítettek, hogy 2022. évben milyen feladatokat 

végeznek el. Az időjáráshoz viszonyítva és az erejükhöz képest meg tudták csinálni a 

betervezett munkákat. Egy nagyon mindenre kiterjedő beszámolót látunk. Óriási a 

feladat, amit el kell végezni és nagyon kevesen vannak rá. A géppark évente, vagy a 

lehetőségekhez képest újul, fejlesztések vannak, de még mindig kellene sok mindent 

beszerezni. Kevés a létszám, és fontos a minőség. Mindenkire nem lehet rábízni a 

munkagépeket sem. Dolgoznak, csinálják, de kevesen vannak. Rendkívüli esős időjárás 

van, ennek tudható be a fű magassága is a területeken. 

2475 db kátyú, rendkívül sok, amit elvégeztek, de mindig vannak újabbak. Az igyekezet 

megvan a munkavégzésre. A meglévő gépekkel a dűlőutak javítását is végzik. 

Miért kell a parkosoknak a Barakk lakások udvarát kaszálni. Ott laknak emberek, oldják 

meg a kaszálást, a levelek összeszedését. A város vezetés hívja fel a figyelmét a 

lakosságnak, hogy a saját maga előtt lévő területet tartsa rendben. 

Küszködés van a belvízzel, a csapadékvíz elvezetéssel. 

A fák, növények gondozása nagyon fontos, legyünk szépek, virágosak. Szépek a fák, 

amiket az ősz folyamán elültettek. 

90 km dűlőút javítása történt 2022-ben. Most többet kellene elvégezni, mert nagyon sok 

eső leesett és sok panasz fog érkezni, hogy a dűlőutak járhatatlanok. 

A leírtakhoz nem szeretnék túl sokat hozzáfűzni, a beszámoló elfogadható. 

Kérdezem, hogy van-e a beszámolóval kapcsolatban kérdés, hozzászólás. Amennyiben 

nincs, szavazásra teszem fel a kérdést. 

Aki a parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolóját a 2022. évben elvégzett munkákról 

elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

40/2023. (V. 16.) MKVB hat. 

Parkgondozó és kertészeti ágazat beszámolója a  

2022. évben elvégzett munkákról 
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HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Me- 

   zőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégiai Bizottsága el- 

   fogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a parkgondozó és ker- 

   tészeti ágazat beszámolóját a 2022. évben elvégzett munkákról. 

   Határidő: 2023. május 18. 

   Felelős:     MKVB  

 

2./ Napirendi pont 

A Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal beszámolója a 2022. évben végzett 

munkájáról 

Sebők Márta PEB elnök 

A Hivatal elkészítette a beszámolóját a 2022. évről Lajosmizse város és Felsőlajos 

tekintetében. A Hivatal végezte feladatát a szokásához híven. Köszönet a Jegyzői Iroda 

dolgozóinak, hogy ilyen nagy mennyiségű anyagot képesek rendezni a testületi ülésekre, 

azt követően jegyzőkönyveket írnak, azt továbbítják az illetékes szervek felé. A testületi 

anyagokkal kapcsolatos teendőket mi képviselők is tapasztaljuk. A Jegyzői Iroda 

feladatát 2022. évben megterhelte a választási feladat és a KSH adatgyűjtés. Köszönet 

az iroda dolgozóinak. 

Igazgatási csoportnál az anyakönyvi ügyeknél és a hatósági ügyeknél nagyon sok számú 

akta jelenik meg. 

A Pénzügyi Iroda is végzi tevékenységét. Pénzügyi Iroda vezetőnk új, itt van körünkben, 

szeretettel köszöntjük. A Pénzügyi Iroda készíti el a költségvetést és a zárszámadást. 

Az Önkormányzati Iroda tevékenysége is bemutatásra kerül. Az önkormányzati lakások 

bérbe adása történik, a temető üzemeltetése, a piac és a vásár működtetése. 

A magam részéről köszönöm a Hivatal minden dolgozójának az egész évi munkáját és 

az idei évben is hasonló jó munkát kívánok mindenkinek. 

dr. Balogh László jegyző 

A KÖH Lajosmizse és Felsőlajos Önkormányzatoknak a Közös Hivatala. 

Fő feladata a testületi döntések végrehajtása. Ugyanez a Társulás vonatkozásában is, 

visszük a Társulás könyvelését. 

42 fő az engedélyezett létszámunk. Nem töltjük be a megüresedett álláshelyeket. 38 

fővel dolgozunk. 36,5 főt jelent, mert a technikai dolgozók is benne vannak. 

1 fő tartósan beteg hosszú idő óta, ebben a hónapban kimeríti a táppénzes lehetőségét és 

tudom pótolni a személyét. 

Felsőlajoson két fő van, igazgatási és hatósági feladatokat látnak el. 

Az infláció komoly feladatot jelentett az elmúlt évben a gazdálkodás terén. A 

zárszámadás elfogadásra került, a Hivatal takarékosan gazdálkodott, 20 millió forintot 

megtakarított. 

Az energiagazdálkodással problémák merültek fel az áram- és gázárak vonatkozásában. 

Sok egyeztetés, tárgyalás volt ezzel kapcsolatban. 
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Ilyen speciális feladat volt az egészségügy átalakításával kapcsolatos folyamatos 

feladatok. Sok tárgyalás és egyeztetés volt ezzel kapcsolatban is. 

A fúrt kutakkal kapcsolatban a vízgazdálkodási törvény szerint az 50 m vízzáró réteg 

feletti kutaknál nem kell engedélyeztetni a kutakat, augusztus 13-ig megjelenik a 

végleges törvény. 

Számos olyan terület volt, ahol többletfeladatunk volt. Tavaly választás és ezzel együtt 

népszavazás is volt, 5-6 kollégának lényegesen többletfeladatot jelentett. 

Elhalasztott népszámlálás volt. A kollégák többletmunkájából mindent megoldottunk, 

25 népszámláló volt és 4 ellenőrző kolléga a Hivatalból. Külsős emberekkel dolgoztunk. 

A tavaly év végi leltár érintette Lajosmizse Város Önkormányzatát, Hivatalt, Felsőlajos 

és az RNÖ-t. 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Van-e valakinek hozzáfűznivalója? Nincs. Elfogdásra javaslom a Lajosmizsei Közös 

Önkormányzati Hivatal beszámolóját a 2022. évben elvégzett munkákról. Aki ezzel 

egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Megállapítom, hogy a bizottság 4 igen szavazattal – ellenszavazat, tartózkodás nem volt- 

az alábbi határozatot hozta: 

41/2023. (IV. 16.) MKVB hat. 

A Lajosmizsei Közös Önkormányzati Hivatal beszámolója  

a 2022. évben végzett munkájáról 

HATÁROZAT 

 

   Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselő-testületének Me- 

   zőgazdasági, Környezetvédelmi és Városstratégai Bizottsága el- 

   fogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Lajosmizsei Közös 

   Önkormányzati Hivatal beszámolóját a 2022. évben végzett mun- 

   kájáról. 

   Határidő: 2023. május 18. 

   Felelős:     MKVB 

3./ Napirendi pont 

Egyebek 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Van-e valakinek az egyebekben hozzászólása, bejelentenivalója? 

Muhariné Mayer Piroska aljegyző 

A PEB-ÖB meghívó nem került kiküldésre, ezért elnézést kérünk. 

Lukács Józsefné MKVB elnök 

Köszönöm. Amennyiben nincs több bejelentenivaló, a mai ülésünket ezennel 13.21 

órakor berekesztem. 

K.mf. 

 

   Lukács Józsefné      Borbély Ella 

   MKVB elnök    MKVB tagja 

         jkv. aláírója 
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